
OBČINSKA KONFERENCA ZVEZE KOMUNISTOV

Odgovorno delo
na vseh področjih

Na programsko volilni kon-
ferenci Zveze komunistov v

j občini Bežigrad je prišla do
: izraza enotnost organizacije,
i so menili člani občinske kon-
| ference ZKS Bežigrad na svoji
1 drugi seji, ko so ocenjevali

programsko volilno konferen-
co in oblikovali izhodišča za
delo komunistov v prihodnje.

Z uveljavljanjem kolektivne-
ga dela in demokratičnega
centralizma, kot temeljnega
načela odnosov v ZK, mora ob-
činska organizacija ZKS tudi v
bodoče ostati gibalna sila v
občini, so menili člani konfe-
rence. Občinska konferenca
mora delovati kot vodstvo or-
ganizacije ZK. Tesno se mora
povezati z osnovnimi organi-
zacijami, da bo stalno sezna-
njena z njihovim delom \n ak-
tivnostjo ter tako sposobna v
vsakem trenutku oceniti druž-
benopolitične in gospodarske
razmere v obtini.

-Osredotočiti se moramo na
razreševanje strateških vpra-
šanj in spodbuditi razreševa-

nje vrste drugih vpraSanj v de-
legatskih skupščinah in druž-
beno političnih organizaci-
jah«, je med drugim dejal Dra-
go Pieško, predsednik občin-
ske konference ZKS Bežigrad.
Naloga komunistov je, da ak-
tivno in odgovorno delujejo na
vseh področjih. To je še zlasti
pomembno po delegatskih vo-
litvah.
Udeležba na delegatskih volitvah )e
dokaz, da delovni Ijudje in občani
sprejemajo delegatski sistem, ker v
njem vidtjo možnost za razreševa-
nje svojih problemov. Od aktivnosti
komunistov pa je v veliki meri odvi-
sno, da množica delegatov ne bo
oslala anonimna množica. temveC
dejavnik samoupravnega sistema,
so menili člani konference.

Ob oceni, da je bila programsko-
volilna konferenca ZK v občini
uspešna, so čtani občinske konfe-
rence ZK vendarle pnpomnili, da bi
morale biti v bodoče te konference
krajše. Nasploh so se zavzeli proti
kopičenju dnevnih redov in obsež-
nih gradiv. Poudarili so, da se mo-
rajo komunisti z večjo odgovor-
nostjo vkljuievati v odpravljanje
vzrokov za slabo delovanje dele-
gatskega sislema »Če želimo. da

bodo delegati oblikovali svoja stali-
šča. moramo zagotoviti, da bodo
gradiva pripravljena razumljivo in
bodo dostavljena pravočasno.- je
dejal Borts Burdych. Tudi AJojz
Strmole se je zavzel za manj obsež-
na gradiva in več stikov z Ijudmi
Jožica Ceinovar pa je opozorila na
pomen usposobljenosti flanov ZK
za njihovo delovanje Marjan Mala-
Ut, sekretar občinskega komiteja
ZKS, je poudaril, da s končnimi re-
zultati vofitev ne moremo biti po-
vsem zadovoljni, zato je treba na-
meniti več pozornostt temu vpraia-
nju. -Ne smemo pa ostali le pri
oceni stanja. našo aktivnost mora-
ino usmeriti v to. da bodo delegati
začeli delovati«, je dejal Marjan
MaleSič

Člani konference so ob oceni no-
tranje političnega položaja v Jugo-
slaviji izrekli pciporo staliSčem in
mnenjem Franceta Popita na ne-
davni programsko-volilni konfs-
renci občinske konference ZKS
Center Poudarili so, da vodi k
uspešnemu obvladovanju odprtih
problemov in uresniCevanju intere-
sov delovnih l|udi in s lem skupnih
družbenth inlorosov le dos/edna
graditev in uresničevanje samou-
pravnih družbenookonomskih
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odnosov in političnega sistema so-
cialističnega samoupravljanja in ne
administrativno ter centralistično
urejanje. Odtujevanje pravice ne-
posrednim proizvajalcem, da bi go-
spodarili z dohodkom, pridoblje-
nim z mednarodno menjavo dela,
je že eno takšnih prizadevanj po
krepitvi vloge in moči centra. Ven-
dar pa kljub težkim gospodarskim
pogojem, ki so porodili tako etati-
stično nestrpnost kot nezaupanje v
samoupravno dogovarjanje, zdru-
ženemu delu ne moremo odreči
pravice, da odloča o deviznem delu
dohodka in ga razporeja, so menili
člani konference. Zato je tembolj
pomembno, kot Je v razpravi dejal
Poter Grašek, da komunisti nikoli
ne stoje ob strani, temveč se aktiv-
no vključujejo v razreševanje pro-
blemov in predlagajo rešitve.

Po razpravi o predlogu statutar-
nih sprememb so člani konference
podprli stališče statutarne komisije
pri CK ZKS, naj trajanje mandata
funkcionarjev določajo republiški
in pokrajinska statuta ZK. Menili pa

so. da ne gre vse siie usmenti le v
vprašanje trajanja tnandata. Kot je
dejal Lo|ze Novak, je treba name-
niti več pozornosti tudi ocenjeva-
nju dela in v statut zapisati, da s
sprotno kontrolo delovanja in kriti-
ko dela posameznika lahko prepre-
čimo avtomatsko zamenjavo in ko-
lobarjenje.

Konferenca je sprejela tudi sklep
o ustanovitvi aktiva delavcev-ko-
munistov neposrednih proizvajal-
cev, v katerega bodo osnovne or-
ganizacije izvolite 47 delegatov.

ROŽA ERMAN


